
Protokół Nr IV/XXXI/05

z sesji Rady Gminy Wisznia Mała

z dnia 30 marca 2005 roku

    Obrady Rady Gminy Wisznia Mała rozpoczęły się o godzinie 9.00 w Ośrodku 
Kultury,  Sportu  i  Rekreacji  w  Wiszni  Małej.  Przewodniczącym  obrad  został  
Przewodniczący  Rady  Gminy  p.  Henryk  Idaczyk.  Przewodniczący  stwierdził  
prawomocność obrad.  Na sali obecnych było piętnastu członków Rady Gminy.  
Lista  obecności  stanowi  załącznik  nr  1  do  niniejszego  protokołu.  Na  sali  
posiedzeń obecni  byli  również: Wójt  Gminy Stanisław Moik,  Zastępca Wójta  
Jakub Bronowicki, Skarbnik Gminy Maria Januszek oraz Wiceprzewodniczący 
Rady Powiatu Trzebnickiego Andrzej Brewka.
Przewodniczący obrad odczytał proponowany porządek sesji :

1. Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za rok 2004.
2. Uchwała w sprawie zmian w planie budżetu gminy na rok 2005.
3. Uchwała w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości.
4. Uchwała o likwidacji szkoły podstawowej.
5. Uchwała  w  sprawie  regulaminu  udzielania  pomocy  materialnej  o  

charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie gminy Wisznia  
Mała.

6. Uchwała  w  sprawie  upoważnienia  Kierownika  Samorządowej  
Administracji Placówek Oświatowych Gminy Wisznia Mała w Krynicznie  
do  wydawania  decyzji  administracyjnej  w  zakresie  administracji  
publicznej.

7. Sprawy różne.
Radni  jednogłośnie  przyjęli  proponowany  porządek  obrad  oraz  protokół  z  
poprzedniej sesji Rady Gminy z dnia 23 lutego 2005 r.
    Przewodniczący Rady Gminy Henryk Idaczyk oddał głos Wójtowi Gminy p.  
Stanisławowi  Moik.  Poinformował  on  radnych,  że  Wójt  zgodnie  z  
obowiązującym  prawem  ma  przedłożyć  Radzie  Gminy  do  dnia  31  marca 
sprawozdanie  z  wykonania  budżetu  gminy  za  rok  ubiegły.  Takie  samo 
sprawozdanie  już  zostało  przedłożone  Wojewodzie  Dolnośląskiemu  oraz 
Regionalnej Izbie Obrachunkowej, zapoznała się z nim także komisja rewizyjna  
Rady  Gminy.  Wiadomo  jednak,  że  oczekiwania  radnych  i  społeczeństwa  są  
bardzo  duże,  ale  możemy  wykonać   tylko  tyle  inwestycji  na  ile  posiadamy 
środków.  Wiadomo,  że  dochody  nie  były  takie  jak  założyliśmy.  Niestety  nie  
wszyscy nasi podatnicy płacą podatki. Wójt jako organ podatkowy podejmuje  
oczywiście przewidziane prawem kroki, aby długi ściągnąć, ale jest to proces  
czasowo wydłużony – powiedział Wójt Gminy Stanisław Moik.



    Następnie przewodniczący obrad oddał głos p. Skarbnik Marii  Januszek,  
która  szczegółowo  przedstawiła  radnym  sprawozdanie  z  wykonania  budżetu 
gminy  za  rok  2004.  Skarbnik  Gminy  powiadomiła  radnych,  że  Wójt  Gminy  
wydał zarządzenie Nr 28/03 w sprawie opracowania materiałów planistycznych 
do  projektu  budżetu  gminy  na  2004  r.,  a  w  dniu  03  grudnia  2003 r.  wydał  
Zarządzenie  Nr  31/04  o  przedłożenie  projektu  budżetu  wraz  z  informacją  o 
stanie mienia komunalnego Radzie Gminy Wisznia Mała oraz Regionalnej Izbie 
Obrachunkowej we Wrocławiu celem zaopiniowania. W dniu 10 grudnia 2003 r.  
na sesji Rady Gminy został przedstawiony projekt budżetu. RIO wydała o tym  
projekcie opinię pozytywną. Radni zostali z nią zapoznani na sesji w dniu 28  
stycznia 2004 r. i w tym też dniu Rada Gminy uchwaliła budżet gminy na rok 
2004 – przypomniała M. Januszek. Wielkość planowanych dochodów wynosiła  
11.100.000  zł  a  wydatków  9.764.980  zł.  Na  spłatę  z  planowanej  nadwyżki  
przypadających rat i kredytów w roku budżetowym przeznaczono z dochodów 
1.355.020 zł. Podstawą do wyliczenia dochodów były między innymi :

• w podatku  rolnym z  gruntów cena  1q  żyta  i  stawki  podatków i  opłat  
lokalnych w tym podatku od nieruchomości,

• wielkość subwencji ogólnej dla gminy oraz planowane udziały w podatku  
dochodowym od osób fizycznych podane w piśmie Ministra Finansów

• dotacje celowe na wykonanie zadań zleconych gminie
• pozostałe dochody własne tj. planowane dochody ze sprzedaży mienia, z  

dzierżawy, opłaty za zarząd i wieczyste użytkowanie oraz opłaty z tytułu 
wydanych zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych.

    W planie wydatków natomiast ujęto wszystkie pozytywnie zaopiniowane przez  
komisje Rady Gminy zadania.
    Skarbnik Gminy poinformowała również o zmianach w planie budżetu, jakie 
nastąpiły  w  ciągu  roku  budżetowego.  Podstawą  ich  wprowadzenia  było  11 
uchwał Rady Gminy.
    Po  wprowadzeniu  zmian  roczny  plan  dochodów  zamknął  się  kwotą  
12.536.378 zł, a wydatków kwotą 11.488.308 zł. Nadwyżka między planowanymi 
dochodami i wydatkami wyniosła 1.048.070 zł – powiedziała Skarbnik Maria 
Januszek. 
   W 2004 roku gmina zawarła umowę pożyczki długoterminowej z Wojewódzkim 
Funduszem  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej  we  Wrocławiu  na 
zadanie inwestycyjne pn. „ budowa kanalizacji sanitarnej w Wiszni Małej w ul.  
Szkolnej, Krótkiej, Wąskiej, Parkowej oraz w Ligocie Pięknej w ul. Leśnej, na 
Kolonii, Głównej i Wąskiej. Jednym z zapisów wspomnianej umowy jest to, że  
wykorzystanie pożyczki w wysokości 368.600 zł nastąpi w ratach. Również w 
2004 r. gmina zawarła umowę z Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska  
i Gospodarki Wodnej we Wrocławiu na uruchomienie pożyczki pomostowej  w  
wysokości 187.800 na sfinansowanie pierwszego etapu przedstawionego wyżej 
zadania  inwestycyjnego.  Jednym  z  warunków  umowy  był  zapis,  że  spłata 
pożyczki nastąpi w 2004 r. ze środków finansowych z Agencji Restrukturyzacji i  
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Modernizacji  Rolnictwa,  jednak  ze  względu  na  informację  podaną  przez  
Agencję anektowano umowę z Funduszem w części dotyczącej terminu spłaty 
pożyczki, przedłużając ją do 31 marca 2005 r. W 2004 roku gmina korzystała z  
kredytu  obrotowego  w  banku  Spółdzielczym  w  Trzebnicy.  Skarbnik  Maria  
Januszek  poinformowała  także,  że  po  zamknięciu  roku  budżetowego  zostały 
sporządzone  wszystkie  wymagane  przez  Ministerstwo  Finansów  i  Urząd 
Statystyczny  roczne  sprawozdania  tj.  roczne  sprawozdania  o  dochodach,  o 
wydatkach,  o  nadwyżce/deficycie  jednostki,  o  stanie  zobowiązań  wg  tytułów 
dłużnych  i  o  stanie  należności,  z  wykonania  podstawowych  dochodów 
podatkowych i inne. Następnie pani Skarbnik w sposób szczegółowy omówiła 
załączniki  do  sprawozdania  tj.  o  dochodach  budżetowych,  o  wydatkach 
budżetowych  oraz  o  dochodach  i  wydatkach  związanych  realizacją  zadań  z  
zakresu  administracji  rządowej  zleconych  gminie.  Załącznik  dotyczący 
poniesionych nakładów na inwestycje omówiła kierownik referatu gospodarki  
komunalnej i infrastruktury technicznej Sławomira Hermann. Przewodniczący 
Rady  Gminy  oddał  głos  radnym gminy  Wisznia  Mała.  Pierwszy  zabrał  głos  
Czesław Nasionek, który zapytał czy długi z roku 2003 zostały ściągnięte. W 
odpowiedzi  Jakub Bronowicki- zastępca wójta stwierdził,  że nastąpił  przyrost  
długu o 124 tysiące. Długi są ściągane przez komornika. Jest to sprawa płynna  
przechodząca z roku na rok. Podatnicy albo sami starają się spłacić te długi  
albo ściąga je komornik. Nie są to długi przedawnione. Hipoteki są wpisywane 
od  kilku  lat.  Następnie  radny  Jan  Kwaśnica  stwierdził,  że  możemy  tylko  
ubolewać,  że  wiele  z  tych  środków  ucieka  na  dzisiaj.  Ściągnięcie  długów 
hipotecznych  czasami  trwa  latami,  ale  hipoteka  przechodzi  solidarnie  na  
spadkobierców.
Radny Czesław Nasionek zapytał czy kwota 26 tyś. na wywóz odpadów dotyczy  
odpadów segregowanych. Tak, ale nie tylko – odpowiedziała kierownik referatu  
gospodarki komunalnej i infrastruktury technicznej. Kwota ta obejmuje również  
finansowanie  wywozu  kontenerów  KP8  znajdujących  się  przy  szkołach,  
świetlicach  i  cmentarzach.  Czesław  Nasionek  zaproponował  rozważenie  
możliwości  wprowadzenia  segregacji  odpadów  na  wysypisku  śmieci  w 
Mienicach. Segregacja odpadów na wysypiskach jest bardzo kosztowną sprawą 
– odpowiedziała p. S. Hermann. W Polsce brak dobrej siatki przetwórców na  
szkło i plastik.  Ekonomicznie jest to przedsięwzięcie dla jednej gminy bardzo 
kosztowne.  Takie  wysypiska  muszą  być  wyposażone  w  odpowiednie  linie  
technologiczne.  Niemniej  to  wysypisko,  które  posiadamy  w  Mienicach  jest  
nowoczesne  i  zostało  pozytywnie  zaopiniowane  przez  właściwe  instytucje.  
Powinno na służyć wiele lat.
     Kolejnym punktem porządku obrad była uchwała w sprawie zmian budżetu  
gminy  na  2005  rok.  Przewodniczący  obrad  poprosił  o  przedstawienie 
uzasadnienia  do  uchwały  p.  Skarbnik  Marię  Januszek.  Powiadomił  ona 
radnych,  że  plan  dochodów  zwiększono  na  podstawie  decyzji  Wojewody 
Dolnośląskiego o przyznaniu środków z pożyczki Banku Światowego, ujętych w 
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ustawie budżetowej na 2005 r. na aktywizację obszarów wiejskich (PAOW). W  
odpowiedzi  na złożony wniosek – informowała p.  Januszek gmina otrzymała 
kwotę 11.115 zł na zrealizowanie zadania pn. „ Remont i wyposażenie klasy 0 i  
świetlicy w szkole podstawowej w Psarach”. Koszt  wykonanego przez gminę  
zadania  wyniósł  28025  zł  przy  czym  po  otrzymaniu  dofinansowania  środki  
własne  gminy  stanowią  16.910  zł.  Otrzymaliśmy  także  zwiększenie  dotacji  
celowej  o  8.000 zł  z  przeznaczeniem na dofinansowanie realizacji  programu 
” Posiłek dla potrzebujących”. W planie dochodów budżetowych ujęto kwotę 
10.000 zł tytułem wpływów za zajęcie pasa drogowego, a w wydatkach tę kwotę  
przeznaczono na remont dróg gminnych. Z kolei dnia 8 marca br. na rachunek 
bankowy gminy wpłynęły z Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa 
środki  w łącznej  kwocie  224.987 zł  należne gminie  już  w 2004 r.  dotyczące  
realizacji  budowy etapu kanalizacji  w Wiszni Małej,  Ligocie P. i  Strzeszowie  
oraz  sieci  wodociągowej  w  ul.  Sosnowej  i  Brzozowej  w  Ligocie  P.  Z  
otrzymanych środków spłacono w dniu 15 marca 2005 r. pożyczkę w wysokości  
187.800 zł z WFOŚiGW. Po przeliczeniu odsetek dot. obsługi długu publicznego  
zmniejszono plan o 61.030 zł. Kwotę tę przeznaczono na wydatki związane z  
wywozem odpadów komunalnych, remont oświetlenia drogowego oraz remont i  
wyposażenie klasy zerowej i świetlicy w SP Psary – powiedziała Skarbnik gminy 
Maria Januszek.
    Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w planie budżetu  
gminy na 2005 rok. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. Otrzymała ona nr  
IV/XXXI/197/05 i stanowi ona załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.
   W trakcie posiedzenia salę obrad z powodu złego samopoczucia opuścił radny  
Romuald  Rożko.  Do  czasu  zakończenia  sesji  na  sali  posiedzeń  pozostawało 
czternastu radnych.
    Kolejnym punktem porządku obrad była uchwała w sprawie zwolnień w 
podatku od nieruchomości.  Przewodniczący obrad poprosił  o  zabranie  głosu  
Zastępcę Wójta Gminy p. Jakuba Bronowickiego. Przypomniał on radnym , że  
Rada  Gminy  2  lata  temu  podejmowała  taką  uchwałę.  W ciągu  tego  okresu 
zgłosił się tylko 1 podatnik, który chciał skorzystać z ulgi. Są obecnie podatnicy,  
którzy  rozpoczęli  już  inwestycje  na  terenie  naszej  gminy,  chcą  tu  rozpocząć  
działalność gospodarczą  i spełnić warunki pozwalające im na uzyskanie ulg, o  
których  mowa.  Stąd  potrzeba  podjęcia  na  nowo  uchwały  o  zwolnieniach 
podatkowych.
    Następnie głos zabrał radny Czesław Nasionek, który zaproponował, aby  
zostawić w uchwale punkt I natomiast wykreślić punkty II i III . Przewodniczący 
obrad  poddał  pod  głosowanie  wniosek  pana  Cz.  Nasionka.  Za  wnioskiem 
głosowała 1 osoba, przeciw było 7 osób, a 6 wstrzymało się od głosowania. W  
ten sposób wniosek radnego Czesława Nasionka nie został przyjęty.
    Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zwolnień w podatku od  
nieruchomości. Uchwała została przyjęta przy trzech głosach wstrzymujących i  
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otrzymała nr IV/XXXI/198/05. Stanowi ona załącznik nr 4 do protokołu z obrad  
Rady Gminy.
    Kolejnym punktem porządku obrad była uchwała w sprawie likwidacji szkoły  
podstawowej  w Piotrkowiczkach.  Przewodniczący Henryk Idaczyk  poprosił  o 
zabranie  głosu  Wójta  Gminy.  Stanisław  Moik  przypomniał  radnym,  że  na 
ubiegłej  sesji  radni  podjęli  uchwałę intencyjną o  zamiarze  likwidacji  szkoły.  
Dolnośląski Kurator Oświaty wyraził swoją pozytywną opinię w tym zakresie w 
formie postanowienia. Sprawa ta była obszernie dyskutowana także w ubiegłym 
roku.  Wtedy  to  doszło  do  ugody  pomiędzy  rodzicami,  przedstawicielami 
miejscowego społeczeństwa a władzami gminy. Na jej mocy przedłużono o rok  
funkcjonowanie  placówki.  Jednak  mała  liczebność  klas  zmuszająca  do 
tworzenia  klas  łączonych,  niewielki  rozrzut  uzdolnień,  umiejętności  skłaniają 
nas do ponownego zajęcia się tą sprawą – powiedział St. Moik. Obwód szkolny  
w Wiszni Małej nie ulegnie zmianie. Dzieci będzie dowoził autobus szkolny. Co z  
kadrą – padło pytanie z sali. W odpowiedzi Wójt Gminy stwierdził, że jedna z  
nauczycielek  już  pracuje  w  innej  szkole  pozostałe  nauczycielki  też  będą 
zatrudnione  w  naszych  szkołach.  Pani  sprzątająca  została  zatrudniona  w  
Urzędzie  Gminy  na  miejsce  osoby,  która  odeszła  na  emeryturę.  Warto  też  
wspomnieć – powiedział Wójt Gminy, że równocześnie prowadzony jest proces 
wygaszania filii gimnazjum w Wiszni Małej. 
    Przewodniczący  odczytał  projekt  uchwały  o  likwidacji  filii  szkoły  
podstawowej.  Uchwała  została  przyjęta  jednogłośnie.  Otrzymała  ona  nr  
IV/XXXI/199/05 i stanowi ona załącznik nr 5 do protokołu z obrad Rady Gminy.
   Kolejną  sprawą,  którą  zajęli  się  radni  był  regulamin  udzielania  pomocy  
materialnej  o  charakterze  socjalnym  dla  uczniów  zamieszkałych  na  terenie 
naszej  gminy.  Przewodniczący  Henryk  Idaczyk  oddał  głos  Zastępcy  Wójta 
Jakubowi Bronowickiemu, który powiedział, że jest to nowe zadanie dla gminy,  
wcześniej nie realizowane. Będzie to świadczenie wypłacane dla osób uczących  
się, także w szkołach średnich we Wrocławiu. Kryterium dochodowe wynosi 316  
zł na osobę w rodzinie. Zadanie to na terenie naszej gminy będzie realizowane 
przez  Samorządową  Administrację  Placówek  Oświatowych,  bowiem  ustawa 
zabroniła Radzie Gminy wyznaczyć do jego realizacji Gminne Ośrodki Pomocy 
Społecznej. Stypendium nie będzie wypłacane w okresie wakacji. Rada Gminy  
określi regulamin przyznawania zasiłku szkolnego oraz stypendiów : naukowego 
i  sportowego,  ale  wypłata  będzie  w  gestii  dyrektora  i  Rady  Pedagogicznej.  
Następnie  Przewodniczący  Rady  Gminy  oddał  głos  p.  Kierownik  SAPO 
Małgorzacie  Kryczka,  która wyjaśniła,  że  stypendium może  być  udzielane  w 
formie  całkowitego  lub  częściowego  pokrycia  kosztów  udziału  w  zajęciach 
edukacyjnych  lub  wyrównawczych  zajęciach  edukacyjnych  tj.  wyjazdy  do 
ośrodków  kultury,  wycieczki  szkolne,  zielone  szkoły.  Z  tych  środków  będzie 
można pokrywać też  koszty  udziału w zajęciach edukacyjnych realizowanych  
poza szkołą np. nauka języków obcych, zajęcia komputerowe, sportowe, zajęcia  
na  basenie  itp.  Możliwa  będzie  także  –  powiedziała  Małgorzata  Kryczka  -  
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realizacja  pomocy  rzeczowej  o  charakterze  edukacyjnym  w  tym:  zakup 
podręczników,  lektur,  encyklopedii,  słowników,  przyborów  szkolnych,  stroju  
sportowego.  Istnieje  możliwość  pokrycia  kosztów  związanych  z  pobieraniem 
nauki  poza miejscem zamieszkania np.  zakwaterowania w bursie,  internacie,  
transport do i ze szkoły środkami komunikacji zbiorowej. Małgorzata Kryczka 
poinformowała także radnych, że wypłaty stypendium dokonywać się będzie w 
okresach  dwumiesięcznych  w  szkole  najpóźniej  do  15  dnia  miesiąca 
następującego  po  okresie  dwumiesięcznym.  Szkoła  wypłaca  stypendium 
uczniowi, który realizuje obowiązek szkolny w tej szkole i zamieszkuje na terenie 
gminy  Wisznia  Mała.  Uczeń  zamieszkujący  na  naszym terenie,  a  realizujący  
obowiązek  szkolny  poza  terenem  gminy,  otrzymuje  stypendium  w  SAPO  w 
Krynicznie. W terminie 5 tygodni od dnia otrzymania stypendium wnioskodawca 
przedkłada  w  szkole  lub  SAPO  faktury,  rachunki,  lub  inne  dokumenty  
potwierdzające poniesione wydatki,  jeżeli  ten warunek nie zostanie spełniony  
wypłata stypendium zostaje wstrzymana.
    Następnie p. Czesław Nasionek zapytał, czy w przypadku, gdy rodzice nie  
przedłożą rozliczeń za dokonane zakupy to dziecko nie otrzyma następnej kwoty 
dofinansowania.  Nie  w  takiej  formie  –  powiedziała  kierownik  SAPO  – 
pamiętajmy, że zakupy mogą być także dokonywane przez szkoły.
    Przewodniczący H. Idaczyk oddał głos radnemu Ryszardowi Śliwakowskiemu 
–  przewodniczącemu  Komisji  Oświaty.  Poinformował  on  zebranych  o 
posiedzeniu Komisji Oświaty, które dotyczyło omawianego właśnie regulaminu.  
Komisja pozytywnie zaopinowała przedłożony regulamin. Jednak należy zwrócić 
uwagę, że temat to bardzo bolesny. Okazało się, że wpłynęło ok. 400 wniosków o 
taką  pomoc.  Niezbicie  świadczy  to  o  pogarszających  się  warunkach  życia  
społeczeństwa.  W tym roku otrzymamy pieniądze  na  te  świadczenia,  ale  czy 
będzie tak w przyszłym roku? Już niejednokrotnie spotykaliśmy się z podobnymi 
inicjatywami,  które  z  biegiem  czasu  były  w  coraz  mniejszym  stopniu 
refundowane, aż wreszcie cały ciężar ich realizacji przerzucono na samorządy.  
Co miesiąc na wypłatę stypendiów potrzeba 22 tyś. złotych. 
    Wójt Gminy St. Moik przypomniał, że ustawa ta została podjęta w grudniu w 
momencie kiedy budżet był już uchwalony, a my nie przewidywaliśmy wówczas  
środków  finansowych  na  stypendia  naukowe  i  sportowe.  Ustawa  ta  ma 
wydźwięk raczej polityczny, bo środki te możnaby było w dużo prostszy sposób 
przekazać poprzez opiekę społeczną.
   Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie regulaminu udzielania  
pomocy  materialnej  o  charakterze  socjalnym dla  uczniów  zamieszkałych  na 
terenie gminy Wisznia Mała. Uchwała została przyjęta jednogłośnie i otrzymała  
nr  IV/XXXI/200/05.  Stanowi  ona  załącznik  nr  6  do  protokołu  z  obrad  Rady  
Gminy.
    Kolejnym punktem porządku obrad była uchwała upoważniająca Kierownika  
SAPO do wydawania decyzji administracyjnych w sprawach świadczeń pomocy 
materialnej  o  charakterze  socjalnym.  Zastępca  Wójta  wyjaśnił  też,  że  ustęp  
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drugi  §  1  mówi  o  upoważnieniu  Głównego  Księgowego,  który  na  czas  
nieobecności Kierownika np. spowodowanego urlopem czy chorobą mógłby w 
zastępstwie wydawać w/w decyzje. Radni nie wnieśli uwag.
     Przewodniczący  odczytał  projekt  uchwały  w  sprawie  upoważnienia 
Kierownika Samorządowej Administracji Placówek Oświatowych gminy Wisznia 
Mała  w  Krynicznie  do  wydawania  decyzji  administracyjnej  zakresie  
administracji publicznej. Uchwała została przyjęta jednogłośnie i otrzymała nr  
IV/XXXI/201/05. Stanowi ona załącznik nr 7 do protokołu z obrad Rady Gminy.
     Wobec wyczerpania się porządku obrad i braku pytań ze strony radnych i  
zgromadzonych Przewodniczący Rady Gminy Henryk Idaczyk zakończył sesję o 
godzinie 14.00.

                                                                                   Podpisał :

Protokołowała:
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